
 “Ik hoop vooral een 
positieve en brede 
input te kunnen geven 
voor iedereen die met 
ANBOS samenwerkt.” 
 
Een interview met Miranda de Mol-Baert, 
Denktank-lid van ANBOS. 
 
Miranda de Mol-Baert (52) is eigenaar van 
Schoonheidssalon Goes, Instituut voor 
huidverbetering. Ze haalde op haar 
negentiende haar diploma en is sinds negen 
jaar lid van ANBOS als ondernemer.  
“Lid worden van ANBOS hoorde er voor mijn 
gevoel gewoon bij! Het voordeel van een 
brancheorganisatie is dat je er terecht kunt 
met vragen waar je zelf niet zo snel een 
antwoord op hebt.  
 
Eigen ervaring 
 
De jaren voordat ik een instituut had, werkte 
ik als manager in verschillende parfumeries 
en drogisterijen. Uiteindelijk ben ik als docent 
op de mbo-opleiding schoonheidsspecialist 
gestart. Na tien jaar in het onderwijs te 
hebben gezeten, wilde ik toch het liefst een 
eigen schoonheidsinstituut beginnen. Het 
eerste jaar heb ik het geprobeerd te 
combineren met het onderwijs, maar doordat 
de salon al snel een vlucht nam was dat niet 
langer mogelijk en heb ik besloten het 
onderwijs achter mij te laten.  
Vanaf dag één heb ik me gericht op 
huidverbetering. Ik wilde niet doen wat mijn 
studenten ook deden. Ik wilde alleen 
specialistische behandelingen aanbieden. 
Tijdens de intake bekijk ik wat de huid nodig 
heeft en op basis daarvan bepaal ik welke 
technieken ik inzet. Ik werk met 
microdermabrasie, microneedling, zuren en 
huidverbeterende massages. Daar kun je hele 
mooie combinaties mee maken. Ik ben niet 
heel commercieel ingesteld, maar ik heb wel 
veel ervaring met het runnen van een winkel 
en de verkoop van producten. Een paar jaar 
geleden ben ik genomineerd geweest voor de 
Beauty Award, dat vond ik een hele eer. 
 

“Ik ben niet heel 
commercieel ingesteld, 
maar ik heb wel veel 
ervaring met het runnen 
van een winkel en de 

verkoop van producten.” 
 

 
 
Visie Denktank 
 
Binnen ANBOS zat ik al in de vorige 
Denktank, omdat ik graag meepraat en 
meedenk over waar we als branche naartoe 
moeten. Dat doe ik vanuit mijn perspectief 
als ondernemer, maar ook vanuit mijn 
ervaring in het onderwijs en andere 
branches. Daardoor heb ik een vrij brede kijk 
op ontwikkelingen. Het is belangrijk dat 
aankomende schoonheidsspecialisten plezier 
in het vak blijven houden en niet vroegtijdig 
afhaken. Dat is zonde van ons mooie en 
veelzijdige vak. Ik denk graag mee over de 
zichtbaarheid van ANBOS, waar hard wordt 
gewerkt aan nieuwe mogelijkheden en 
ontwikkelingen voor en binnen onze branche. 
Voor mijn gevoel is dit namelijk niet altijd 
zichtbaar binnen ons vakgebied. Ik hoop 
vooral een positieve en brede input te kunnen 
geven voor iedereen die met ANBOS 
samenwerkt. Samen gaan we ervoor!" 
 

“Het is belangrijk dat 
aankomende 
schoonheidsspecialisten 
plezier in het vak blijven 
houden en niet 
vroegtijdig afhaken.” 


